

Title (en)

Meuble de rangement a geometrie variable

Title (de)

Aufräummöbel mit veränderlicher Geometrie

Title (fr)

Meuble de rangement à géométrie variable

Publication

**EP 0981978 A1 20000301 (EN)**

Application

**EP 98202862 A 19980827**

Priority

- EP 98202862 A 19980827
- FR 9705689 A 19970430

Abstract (en)

The table has an upper plate (1) and four legs (2) at the corners of a square. The legs are joined by an intermediate plate (3) that has a central pivot (5) on which the plate rotates to give access to the storage cavities (10) in the legs. The upper plate has four cut-outs (4) in its periphery that give access to the cavities when it is rotated. The movement of the upper plate is limited by a metallic stop (6) on its lower surface that cooperates with two magnetic catches (7,8) on the upper surface of the intermediate plate.

Abstract (fr)

Ce meuble de rangement à géométrie variable comporte un plateau supérieur (1) formant table et un piétement (2) comprenant au moins une cavité (10) susceptible de faire office de zone de rangement, ledit plateau (1) étant monté pivotant dans un plan horizontal par rapport audit piétement (2) afin de libérer l'accès à la (aux) cavité(s) (10). Le piétement (2) comprend quatre pieds répartis aux quatre sommets d'un carré et reliés entre eux au moyen d'au moins un plateau intermédiaire (3) recevant un pivot (5) permettant d'assurer le pivotement du plateau supérieur (1) par rapport audit piétement (2). Le plateau supérieur (1) présente au moins une découpe (4) ménagée à sa périphérie, de telle sorte que ladite découpe (4) libère l'extrémité supérieure de l'un des quatre pieds (2) par rotation du plateau supérieur (1). <IMAGE>

IPC 1-7

**A47B 11/00**

IPC 8 full level

**A47B 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 11/00** (2013.01)

Citation (search report)

[DA] FR 2696625 A1 19940415 - DASSIS DANIEL [FR]

Designated contracting state (EPC)

DE GB

DOCDB simple family (publication)

**FR 2762765 A1 19981106; FR 2762765 B1 19990813; EP 0981978 A1 20000301**

DOCDB simple family (application)

**FR 9705689 A 19970430; EP 98202862 A 19980827**